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Närvarande 

Från rådet     

Kerstin Hållbus, vikarierande ordförande 

Bo Nässlander, ledamot 

Kent Malmqvist, ledamot 

Eva Larsson, ledamot 

Gunborg Johansson, ledamot 

 

Från stadsdelsförvaltningen 

Toni Mellblom, avdelningschef 

Hillevi Andersson, sekreterare 

 

Meddelat förhinder 

Lilia Kalmér, ledamot 

Anders Nordmark, ordförande 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

Hillevi Andersson 

 

 

 

Protokollet justeras   

 

Kerstin Hållbus    Gunborg Johansson            

vikarierande ordförande   ledamot   
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1. Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordningen fastställdes. 

2.  Val av justerare 

Gunborg Johansson utsågs till justerare av dagens protokoll.  

 

3. Nämndärenden  

Förvaltningen och rådet gick igenom de ärenden som ska behandlas 

på stadsdelsnämndens sammanträde den 24 november. Rådet hade 

kommentarer på följande ärenden: 

 

Aktivitetsområde för barn och unga 

Rådet framhöll vikten av att en eventuell aktivitetspark görs 

tillgänglig för alla barn och unga oavsett funktionsförmåga. 

 

Redovisning av demokratimedel 

Vad gäller den information som finns på stadens hemsida 

poängterade rådet att det är viktigt att förvaltningen har i åtanke att 

det finns en stor andel av invånarna som saknar datorer. Rådet 

framförde också att personer med intellektuell funktionsnedsättning 

kan har svårt att tillgodogöra sig information på nätet, för att öka 

tillgängligheten är det viktigt att informationen även finns på 

lättläst.  

4. Övrig information från stadsdelsförvaltningen 

Arbetet med att skriva verksamhetsplan för 2017 pågår vid 

förvaltningen. Stadens Program för delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 2011-2016  innehåller sju mål. Förvaltningen har 

i uppdrag att i verksamhetsplanering besluta om tre relevanta 

aktiviteter per mål som ska prioriteras för att bidra till att målen 

uppfylls. Förvaltningen har tagit fram förslag på aktiviteter till målen 

som delgavs till rådet. Rådets ledamöter ombads att återkomma till 

förvaltningen med synpunkter på förslagen och/eller andra förslag på 

aktiviteter inom kort. 

5. Övriga frågor 

Rådet framförde en önskan om att bjuda in stadens nya 

funktionshindersombudsman Pia Ehnhage. Förvaltningen kommer 

att skicka en inbjudan och återkomma till rådet i frågan. 

6. Besök av nämnden 

Gruppledarna för respektive parti i stadsdelsnämnden var inbjudna 

till dagens sammanträde. Rådet besöktes av Jessica Jormtun, 

ordförande, Miljöpartier, Carita Stenbacka Tenezakis, ledamot, 
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gruppledare för Vänsterpartiet, Eva Fagerhem, gruppledare, 

Socialdemokraterna och Herje Larsson, ledamot Liberalerna. Även 

stadsdelsdirektören Anders Carstorp närvarade vid nämndbesöket. 

Följande frågor behandlades: 

 

Snöröjning 

Nämndens ordförande Jessica Jormtun beklagade att snöröjningen 

inte har fungerat på ett tillfredsställande sätt i samband med det 

stora snöfallet förra veckan. Det pågår en utredning kring vad som 

förorsakade bristerna i snöröjningen. All snöröjning är utlagd på 

entreprenad. Majoritetens mål är att gator för kollektivtrafik samt 

gång- och cykelvägar ska prioriteras före bilvägar, denna 

prioritering kommer att säkerställas i nya upphandlingar och 

entreprenadavtal. 

  

Planering av LSS-bostäder 

Rådet frågade nämnden hur planeringen för utbyggnaden av LSS-

bostäder ser ut i stadsdelsområdet. Nämnden svarade att 

förvaltningen har i uppdrag att sköta planeringen av utbyggnaden. 

Stadsdelsdirektören uppgav att staden är medveten om att öka 

takten på utbyggnaden behöver öka för att kunna tillgodose de 

behov som finns, men att det finns vissa svårigheter med att klara 

av de mål som staden satt upp, bland annat med anledning av höga 

hyresnivåer i nyproducerade bostäder. Det pågår en utredning 

centralt som syftar till att ta reda på hur staden ska kunna påskynda 

utbyggnadstakten. Förvaltningen strävar efter att bygga fler 

gruppbostäder i lämpliga bostadsprojekt och ser löpande över 

möjligheterna till gruppbostäder i samtliga exploateringsprojekt 

inom stadsdelsområdet. 

 

Insiktsutbildning 

Rådet undrade om nämndens ledamöter är fortsatt intresserade av 

att delta i en insiktutbildning anordnad av rådet. Syftet med 

utbildningen är att nämnden ska få möjlighet att sätta sig in i hur det 

är att ha funktionsnedsättning såsom att vara rullstolsburen eller 

synskadad. Ledamöterna som besökte rådet uppgav att de är mycket 

intresserade av att delta. Överenskommet att rådet återkommer till 

nämnden med information om var, när och hur utbildningen ska gå 

till. 

 

7. Avslutning av mötet 

Ordförande tackade samtliga ledamöter för dagens sammanträde och 

förklarade mötet avslutat.  


